
 
 
Van: Gemeenteraad <Gemeenteraad@Goirle.nl>  
Verzonden: vrijdag 10 april 2020 15:17 
Aan: Gemeente Goirle Antwoord <antwoord@goirle.nl> 
Onderwerp: Bericht voorzitter audit-comite - status jaarrekeningcontrole 
 
Beste leden van de raad en burgerleden, (cc college en MT) 
 
Gisteren heeft de accountant mij als voorzitter van het audit-comité geïnformeerd over een aantal 
problemen die hij tegenkomt bij de jaarrekening controle. 
Er zijn twee belangrijke ontwikkelingen te melden: 
1. De vraag is op welke termijn de jaarstukken en de controle daarop klaar kan zijn, als gevolg van 
vertragingen door het virus. 
Een mogelijke oplossing is de  "Tijdelijke wet digitale besluitvorming”, die de minister de mogelijkheid 
geeft om zowel voor de begroting als de jaarrekening en de verantwoording (SiSa) de wettelijke termijnen 
op te schorten. De verwachting is dat de minister gebruik gaat maken van deze wet om de termijnen 
waarbinnen een en ander gereed moet zijn gaat verlengen. Dat heeft natuurlijk ook gevolgen voor de 
momenten waarop wij als raad voorstellen gaan behandelen. 
2. De ontwikkelingen in de zorgsector.  
Daar spelen twee zaken: 
- de bevoorschotting van zorg 2020. 
- de verwachting dat een deel van de zorginstellingen niet aan de deadline (ca 1 april) kan voldoen wat 
betreft de aanlevering van productieverantwoordingen over 2019 t.b.v. de controle van de lasten in het 
sociaal domein. Wat de consequenties zijn voor de gemeenten is nog niet duidelijk. Mogelijk komt er ook 
uitstel voor deze verplichting.  
  
Ik hoop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.  
Heeft u nog vragen dan stel ik voor dat die u schriftelijk stelt, via de griffier, aan het audit-comite. 
  
Met vriendelijke groet, 
 
Henk Gabriels 
Voorzitter audit-comité 
  
 
  
Van: Dennis Meeuwissen  
Verzonden: donderdag 9 april 2020 15:35 
Onderwerp: status jaarrekeningcontrole 
  
Geachte heer Gabriels, 
Beste Berry, Johan, Jolie, 
  
Hopelijk is alles goed met u en ook met uw dierbaren. Zoals wellicht bekend zijn wij aan de slag 
met de controle van de jaarrekening 2019. Gezien de bijzondere tijd en de grote onzekerheid 
richting de toekomst over hoe e.e.a. zich gaat ontwikkelen, leek het mij goed u te informeren over 
de impact van corona op de controle en mogelijk ook op het tijdpad van afwikkeling, voor zover dat 
vandaag is in te schatten. Daarom dit bericht. 
  
Ook wij houden ons uiteraard aan alle voorschriften die door het Kabinet en het RIVM zijn en 
worden uitgevaardigd. Op dit moment betekent dit dat wij allemaal individueel vanuit huis werken 
en trachten de controles zoveel als mogelijk doorgang te laten vinden. In de praktijk merken we dat 
het op afstand uitvoeren van controles tot meer contact leidt tussen betrokkenen, wat op zich goed 
is. Keerzijde is dat het aantal ‘vervolg’ vragen groter is om tot een definitief antwoord te komen. 



Daarom is het goed ook op het vlak van doorlooptijd transparant te zijn naar elkaar. Mijn 
inschatting op dit moment is dat het ‘veldwerk’ van de controle redelijk doorloopt, maar dat de 
controle van de spendanalyse (aanbestedingen) en het sociaal domein in de tijd onder druk komt te 
staan en een langere doorlooptijd zal vragen. Wat dit exact betekent is op dit moment lastig te 
zeggen.  
  
Inhoudelijk is het goed alvast te wijzen op de ontwikkelingen in de zorgsector. Enerzijds in de 
bevoorschotting van zorg 2020 en anderzijds wat betreft de aanlevering van 
productieverantwoordingen 2019 t.b.v. de controle van de lasten in het sociaal domein. 
Zorginstellingen hebben moeite deze controles voor te bereiden en doordat de hiervoor 
noodzakelijke controles soms alleen ter plaatse kunnen worden uitgevoerd, wat nu niet kan, is de 
verwachting dat een deel van de zorginstellingen niet aan de deadline (ca 1 april) kan voldoen. Op 
dit moment is de omvang van de ontbrekende verantwoordingen nog niet duidelijk. Of dit mogelijk 
consequenties heeft op het oordeel bij de jaarrekeningen van gemeenten is dan ook nog onduidelijk 
en hangt mede af van de tijd die hiervoor beschikbaar wordt gesteld. Wel goed om u hiervan bewust 
te zijn. 
  
Corona heeft geen invloed op de cijfers in de jaarrekening, maar wel op de toelichtingen in de 
paragrafen en in de jaarrekening (gebeurtenissen na balansdatum, schattingen). Hierover is al 
contact gelegd met de ambtelijke organisatie wat betreft de benodigde informatie.  
De minister van BZK heeft aangegeven dat het denkbaar is dat gemeenten door deze 
omstandigheden niet in staat zijn de deadline van 15 juli te halen. Een generaal uitstel is er nog 
niet (stand van vorige week). Inmiddels heeft VWS alle zorginstellingen wel uitstel verleend tot 
oktober voor het opmaken en indienen van de jaarverslagen. Ik sluit niet uit dat dit alsnog voor 
gemeenten ook gaat gebeuren, waarbij de deadline voor indienen SiSa waarschijnlijk wel op 15 juli 
blijft staan. Als er uitstel komt willen we daar zo min mogelijk gebruik van maken, maar ook niet 
een onnodige druk op u en onze mensen leggen. Laten we ook hierover transparant blijven naar 
elkaar. 
  
Voor nu hoop ik u voldoende te hebben geïnformeerd. Mocht er aanleiding ontstaan een 
ontwikkeling met u te delen dan meld ik mij weer. 
  
Met vriendelijke groet, mede namens Nicole Bovend’eerdt, 
  
Drs. D(ennis).O. Meeuwissen RA 
Partner 
Publieke Sector, branchegroep Overheid 
 


